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1526 extra gsm-masten 
Redactie Data News

De drie telecomoperatoren in ons land willen dat er de komende jaren 
1.526 gsm-masten bijkomen. 

Dat schrijft Het Laatste Nieuws. De operatoren hebben 
daarvoor een aanvraag ingediend; 441 daarvan zijn al 
goedgekeurd door de steden en gemeenten. Nu staan er 
al 6.643 gsm-masten op gebouwen of kerktorens. 

 

"Momenteel is 99 procent van België gedekt voor het 
gewone gsm-verkeer", zegt Frédérique Verbiest van 
Proximus. "Hier en daar moeten we dus nog een gaatje 
opvullen. Maar het grootste aantal nieuwe antennes moet 
er komen voor het UMTS-netwerk. Dat wordt gebruikt om 
bijvoorbeeld mobiel te internetten met een laptop." 

 
 

De invloed van gsm-straling op de volksgezondheid is nog steeds onbekend.  
"Momenteel is er geen bewijs dat die straling schadelijk is", zegt Jaak Janssens, voorzitter van 
de Europese Kankerpreventie. "Maar het duurt 10 tot 15 jaar voor zo'n kanker zich ontwikkelt. 
Misschien ontdekken we pas over enkele jaren hoe schadelijk de antennes en gsm-toestellen 
wel zijn." 

Bron: Belga 
_________________________________________________________________ 

Steeds meer kunstmatige uitstralingen van microgolven in de lucht !! 
 STOP STOP !! Tegen waanzinnige beslissingen... 

 van onverantwoordelijke mensen die alléén maar aan het business  
denken, wordt het noodzaakelijk om in justitie te stappen  

(we gaan een verzoek naar fondsen lanceren).
Voor het ogenblik, de hoofdzaak is zich door alle wettelijke  

middelen aan de uitbreidingen tegenoverstellen, uw omgeving mededelen  
om hen eraan gevoelig te maken en de resoluties van het wetenschappelijke 

 consortium BioInitiative ondersteunen.  
Aan min of meer lange termijn zullen die resoluties toelaten  

om uw blootstelling aan de elektromagnetische stralingen te laten dalen.  
Met deze actie, zult U eveneens uw kinderen en uw omgeving beschermen.  .  

 
Waarom maximum 0.6 V/m, alle bronnen inbegrepen ? 

 (klikken) 
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